
 

Verslag Bestuurlijk Overleg    
 
 
Datum: 24 mei 2024 
Tijdstip: 9.00 – 10.30 uur 
Locatie: B1.04 Collegekamer 
 
 
Deelnemers: voorzitter OVDD 
  vicevoorzitter OVDD 
   
  wethouder economie gemeente Dronten 
  senior beleidsadviseur economie gemeente Dronten 

Notulist team GO gemeente Dronten 
 
 

 
 

1. Opening vergadering 
 

2. Vaststelling agenda 
Wordt vastgesteld. 
 

3. Mededelingen 
 Goede vergadering ALV OVDD geweest. Twee bestuursleden zijn afgetreden. De 

functie van penningmeester is ingevuld. Twee nieuwe ondernemers hebben zich 
aangemeld voor het bestuur.  
 

4. Kort verslag overleg 19 april 
 Vaststelling concept verslag. 
 Stand van zaken actiepunten:  

De volgende actiepunten zijn afgehandeld: 22, 24, 26, 29, 31, 32, 39 
 

5. Toelichting input SAF vanuit OVDD 
a. Bereikbaarheid gemeente met OV  
b. OV verbindingen: dienstregeling NS, ook vervoer zelf (bussen), ook vanaf 

bijvoorbeeld Harderwijk.  
 Nieuwe dienstregeling is ongunstig voor Dronten. Verbinding met de 

randstad is alleen mogelijk met extra overstap (b.v. Den Haag). Verbinding 
Harderwijk – Dronten is ongunstig. 
Zorg om buurtbus, dit draait op vrijwilligers. Wethouder geeft aan dat de 
buurtbus nu goed gebruikt wordt en dat het rendabel lijkt.  

 Betere aansluiting van de bus en trein deze zijn niet goed op elkaar 
afgestemd in Dronten. Trein rijdt weg als bus aankomt. Daarnaast is de 
hoeveelheid. 

 Lelylijn een bedreiging voor Hanzelijn? Heeft voor- en nadelen. Richting 
het noorden reizen wordt lastiger. Voor mensen die richting 
Antwerpen/Brussel rijden is het een verbetering. 



 Bedrijventerreinen zouden beter bereikbaar moeten worden. Dit kan één 
van de pijlers worden in de economische visie. Ieder bedrijventerrein 
bereikbaar met OV. 

c.  Energie  
d.  Ontsluiting N50/N307  
e.  Bruggen / wegenonderhoud; communicatie over wegaansluitingen. 
f.  Industriegebied ontwikkeling  
g.  Onderwijs > versterken hoger en universitair onderwijs  
h.  Drinkwater / (regen- / grijs)wateropvang  
i.  Kijken naar de AZ-verbinding  
j.  OLA (onderweg naar Lelystad Airport) verbinding 

 
6. Stroomonderbreking Swifterbant (OVDD) 

De datum is verplaatst, de ondernemers hebben maatregelen genomen maar 
uiteindelijk was er geen stroomonderbreking nodig vanuit Liander. De algemene 
verlichting was geraakt bij een nieuwbouwplan.  
Gebrek aan communicatie hierover heeft de ondernemers behoorlijk gefrustreerd. Zo 
ook de luchtige reactie van gemeente/Liander richting ondernemers. 
Wethouder Hillebregt wordt gevraagd dit bij Liander aan te kaarten en te vragen hoe 
dit proces voor de toekomst verbeterd kan worden. Actie gemeente.   
 
 

7. Meerpaalbijeenkomst (OVDD) 
OVDD wil de bijeenkomst voor de zomer organiseren, met name om de mensen met 
elkaar in verbinding te brengen. Daarna is het aan de verschillende 
belanghebbenden zelf en stapt OVDD ertussen uit.  
Een procesfilmpje maken is optie om meer duidelijkheid te geven over het gelopen 
proces bij de gemeente. 
In het verleden is aangeven dat er een aparte afspraak met wethouder Van Bergen 
gepland zou worden met BO. De wethouder staat hiervoor open, gemeente zal het 
gesprek organiseren. Actie gemeente. OVDD geeft door wat zijn de vragen? Actie 
OVDD. De wethouder is met studenten Aeres in gesprek over huisvesting. 
Na de zomer gaat er een raadvoorstel naar de raad. 
 

8. Functioneren gemeente (OVDD) 
Zie punt 9. 
 

9. MKB Dienstverleningsonderzoek (gemeente) 
Gemeente deelt de resultaten uit het onderzoek MKB dienstverlening. Het is een 
nulmeting en is uitgezet om informatie op te halen. 
Uitkomst, net een voldoende, laat zien dat de gemeente de dienstverlening moet 
verbeteren. 
Gemeente geeft aan dat er iets mis is gegaan met adressen. Helaas was lijst 
gemeente was niet up-to-date. Maar er heeft een representatief aantal ondernemers 
gereageerd.  
 
Veel ergernis komt door gebrek aan of slechte communicatie. Daar is veel winst te 
behalen. Het is goed om samen op een avond zoals de ALV meer te vertellen over de 
samenwerking tussen gemeente en de ondernemers. Zodat er meer bekendheid 
komt over de belangenbehartiging van de OVDD richting gemeente. 
De ondernemersagenda met speerpunten gemeente en ondernemers moet worden 
voortgezet, dit is ook een van de aanbevelingen uit het onderzoek. Actie 
gemeente/OVDD. Verwachtingsmanagement is hierbij van belang.  



Conclusie is dat er meer aandacht nodig is voor ondernemers binnen het 
gemeentehuis. Kijk hoe dit verbetert kan worden. OVDD komt hierop terug. Actie 
OVDD.  
Burgemeester uitnodigen voor BO. Actie gemeente. 
 
 

10. Rondvraag en afsluiting  
 Gemeente verzoekt OVDD de agendapunten eerder aan te leveren. Bij voorkeur 2 

weken voor het overleg. OVDD geeft aan dat dit lastig is. Besloten wordt minder te 
vergaderen 7x per jaar? Inhoud en bestuur apart. Wordt opnieuw ingepland. Actie 
OVDD 

 
 
Nr. Omschrijving actiepunt Wie/actiehouder Wanneer? 
  1 Actiepunten + verslag BO worden binnen 5 werkdagen 

verspreid. 
(2023) Gemeente doorlopend 

  9 Kruispunt de Linge - Poort van Dronten  Gemeente juni 2024 
13 Netcongestie problematiek voor bedrijven bespreken Gemeente/ 

OVDD 
juni 2024 

21 Proces rondom vergunningsaanvraag.  Gemeente september 2024 
27 OVDD nodigt Regio Zwolle uit voor een apart BO 

overleg van de OVDD. (wat heeft Regio Zwolle te 
bieden aan de ondernemers van Dronten). 
Gemeente stuurt contactgegevens van Bestuur Regio 
Zwolle door. 

OVDD 
 
 
Gemeente 

Juni 2024 
 
 
Mei 2024 

28 Vervolg bijeenkomst 17-1: gemeente Dronten gaat 
clusteren op speerpunten en werkt dit uit. 
Er wordt een nieuwe afspraak gepland worden. 

Gemeente/OVDD Juni 2024 

33 Met Regio Zwolle bespreken; scoop opleidingen. 
Technische opleidingen ontbreken. 

Gemeente/OVDD Juli 2024 

34 Hoe OVDD Informeren voordat besluit openbaar wordt. 
Dit is procesmatig een lastig onderdeel, wethouder 
komt hierop terug. 

Gemeente Juni 2024 

35 Keus wethouder aanwezig informatieavond afstemmen. Gemeente/OVDD Juni 2024 
36 Inzichtelijkheid vergunningen. Link op de 

gemeentepagina plaatsen met directe doorverwijzing 
naar de website. Tot die tijd weer in de krant vermelden 

Gemeente Juni 2024 

37 Op de website is niet duidelijk aangegeven dat ook 
zonder Digi-D gebruik gemaakt kan worden van de 
website. Digi-D is een drempel voor sommige mensen. 

Gemeente Juni 2024 

38  “Gemeente Dronten” in beeld laten komen bij 
terugbellen. Gemeente slechter bereikbaarheid.  

Gemeente September 2024 

39 Wethouder wordt gevraagd dit bij Liander aan te 
kaarten en vragen hoe dit proces verbeterd kan 
worden.  

Gemeente Juni 2024 

40 Arbeidsmigranten; gemeente zal gesprek 
organiseren tussen wethouder Van Bergen en BO. 
OVDD geeft aan wat de vragen zijn. 

Gemeente 
 
OVDD 

Juni 2024 

41 Resultaat MKB onderzoek. Conclusie: meer 
aandacht voor ondernemers binnen het 
gemeentehuis. Hoe verbeteren? OVDD komt hierop 
terug.  
Burgemeester uitnodigen voor BO.  

 
 
 
OVDD 
Gemeente 

Juli 2024 

 


